做自己的英语演讲稿2020
人生是一条路，人生有多长，路就有多长，做自己很重要。人生有多深，路就有多宽。我们往往无法选择人生的长度，但是我们可以选择人生的深度。我们无法预知道路的长度，但是我们可以加宽道路的宽度。一起来看看做自己的英语演讲稿2020，欢迎查阅!
做自己的英语演讲稿1
人生好似海上航行的船隻。船隻不會迷路，是因為有不滅的航線;船隻不會沉沒，是因為有燈塔的指引……但是，只有航線和燈塔是不夠的!要想主宰自己的人生，活出自己的風采，就要做好自己人生的船長!
當驚人的巨浪撞擊着船隻，當凜冽的狂風吞噬着船隻，當猛烈的暴雨肆虐着船隻。船長依舊鎮定自若地指揮着搶險，眼裡只有希望和成功，那不是自大，而是自信與堅定的體現!他不允許船員驚慌，更不允許自己怯懦!
等到第二天，船隻安全了。船長臉上多了一圈倦容，仍是一副風平浪靜的模樣，沒有成功的喜悅，也沒有對海難的抱怨。
雨果筆下的哈爾威船長相信你一定耳熟能詳吧!能為了履行自己的職責獻出自己的生命，這是要多大的勇氣啊!而我們呢?我們不需要獻出自己的生命，我們只要見風使舵，在困難面前保持微笑，使困難迎刃而解，並永不放棄。只要這樣，便可以擁有快樂人生!
Life is like a ship sailing at sea. The vessel will not get lost, because there is immortal route; the vessel will not sink, because there is a lighthouse guide ... ... However, only the route and the lighthouse is not enough! To master their own life, live out their own style, it is necessary The captain of his own life!
When the amazing waves hit the vessel, when the cold wind swallowed the ship, when the violent rain raging the ship. The captain is still calmly commanding the rescue, eyes only hope and success, it is not arrogant, but self-confidence and firm expression! He does not allow the crew panic, but do not allow their cowardice!
Wait until the next day, the vessel is safe. The captain's face more than a circle of tired, is still a calm appearance, no success of joy, there is no complaint of the shipwreck.
Hugo's Captain Halvey believes that you must be familiar with it! You can give your own life in order to fulfill your duties. This is how much courage you have! And we do not need to sacrifice our own life. The wind rudder, in front of difficulties to keep smiling, so difficult to understand, and never give up. As long as this can be happy life!
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有的人，个性张扬，会被认为张狂;有的人，性格内向，会被说是胆小;有的人，腰缠万贯，会有人眼红;有的人，穷困潦倒，会有人嘲笑;有的人，获得成功，会有小人说三道四;有的人，依旧失败，会有小人评头论足……
不管我们处在什么环境下，总会有人找出你的不足之处加以评论，那么，我们该怎么办?
我认为，最好的办法就是做好自己。
每个人都不是完美的，每个人又都是独特的。每个人身上都有属于自己的光环，只是光环的大小不同罢了。或许每个人都希望自己是十全十美的或是最出色的，那么，我们就要朝着这个方向努力、奋斗，最好每一件事，哪怕是一件微不足道的事，这样，我们就能在原有的基础上做得最好。
所以，我们只要做好自己问心无愧就够了。
换一个角度讲，如果别人比我们优秀，我们就该怀疑他的成功是偶然吗?
当然不是，这时候，我们不应该思前想后，猜想别人成功的其他途径，而是吸取别人的长处，来补足自己，做好自己，就行了。
只有一句话，面对流言蜚语，最好的办法就是做好自己。这样，才能更加自信，相信自己，你就是最棒的的。做一个比现在更优秀的自己，做一个比现在更完美的自己!
Some people, personality publicity, will be considered insolent; some people, introverted, will be said to be timid; some people, wealthy, some people will be jealous; some people, impoverished, some people will laugh at; , To be successful, there will be villains make irresponsible remarks; some people still fail, there will be villain comment on the foot ... ...
No matter what circumstances we are in, there are always people who can find your shortcomings to comment, then, how can we do?
I think the best way is to do it yourself.
Everyone is not perfect, everyone is unique. Everyone has their own halo, but the size of the halo of the different. Perhaps everyone wants to be perfect or the best, then we will work in this direction, struggle, the best thing, even if it is a trivial matter, so that we can in the original On the basis of doing the best.
So, as long as we have to do their own well deserved enough.
For another point, if someone else is better than us, should we doubt his success is accidental?
Of course not, this time, we should not think before, guess other people's success in other ways, but to draw on the strengths of others, to make up their own, do their own, on the line.
Only one word, the face of gossip, the best way is to do their own. So that in order to be more confident, believe in yourself, you are the best. Do a better than yourself now, to do a more perfect than their own now!
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I believe that everyone will have the moment that they envy others, they want to be others. It is so common, people will see other people’s advantages easily, while at the same time, they feel they are not equal with the others. Actually, everyone has something special, there is no need to envy others, we might be envied by others. We can just be ourselves, just do what we want to do. Today, more and more people are doing plastic surgery, because they are not confident with themselves, they think the beautiful face makes them outstand, this is wrong idea. Just be yourself, you have the shinning point that makes you outstand. Don’t be jealous other blindly.
我相信每个人都会有这样的时刻，他们嫉妒别人，想要成为别人。这样很正常的，人们很容易看到别人的长处，但是同时，他们觉得自己比不上别人。事实上， 每个人都有特别之处，没有必要去羡慕别人，我们可能也是受到别人的羡慕。我们做自己，做我们自己想做的。今天，越来越多的人都说整容手术，因为他们对自己 不自信，他们觉得美丽的脸庞让他们出众，这是错误的想法。做自己，你有闪光点，那才是让你出众的地方。不要盲目羡慕别人.
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Many people have the difficulty to make decision, because they have no idea what they want and then just follow the crowd. When they realize what they want, they feel regretful. For the lucky person, they have the chance to restart, while for some don’t, they just live the life without passion.　　
许多人很难做出决定,因为他们不知道自己想要什么,然后只是随大流。当他们意识到他们想要的东西时,会感到遗憾。幸运的人,他们有机会重来,而对于一些不幸运的人,他们过着没有激情的生活。　　
I remembered before we went to college, we needed to choose the major. Most students did not know what to do, so they made a survey, the hot major which was believed to have the promising future was their first choice. As they studied, some would find they had no interest but they just couldn’t give up. If they thought twice before act, then they would not follow the crowd.　　
我记得在我们上大学之前,我们需要选择专业。大多数学生不知道要做什么,所以他们做了一个调查,被认为最有前途的热门专业是他们的第一选择。当他们在学习专业的时候,有些人会发现他们毫无兴趣,但是又不能放弃。如果深思熟虑,那么他们就不会随波逐流。　　
I appreciate the saying that you are so special, why you have to follow the crowd. Indeed, some make their decision for the purpose of catering for others, which go against their will. If people lose their individuality, they lose their soul.　　
我欣赏那句话，你是如此特别,为什么要随大众。事实上,一些人做决定只是为了迎合别人,这违背了他们的意愿。如果人们失去了他们的'个性,就失去了灵魂。　　
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There is no doubt that every parent wants to give the best to their children, so they nurse their children very carefully. They decide everything for them, because the parents think they are experienced and can make sure the kids won’t go the wrong way. In my opinion, the parents should let the children make their own decision.　　
毫无疑问，每个家长都把最好的给予子女，因此他们很小心翼翼地养育着他们的孩子。他们为孩子做所有的决定，因为父母觉得自己经验丰富，可以确保孩子不会走错路。在我看来，父母应该让孩子自己做决定。　　
On the one hand, parents can’t make all the decision for their kids. When the kids grow up, they need to be independent and think in their own way. The parents’ intervention will hinder the children becoming mature. As an adult, he can’t even make his own decision, how ridiculous.　　
一方面，父母无法替孩子拿定所有的主意。当孩子长大了，他们需要独立，自行思考。父母的干扰会阻碍孩子变得成熟。作为成年人，他甚至还无法做自己的决定，这是多么荒谬啊。　　
On the other hand, it is children’s right to make mistakes. Most parents have made mistakes when they are young, so they don’t want their kids go their ways. But sometimes making mistakes can help the children grow up and become the strong person, they will learn lessons from these mistakes.　　
另一方面，犯错误是孩子的权利。大部分父母在年轻的时候犯过错误，所以他们不想要让孩子走他们的路。但是有时候犯错误能帮助孩子成长，变成一个坚强的人，他们也能从这些错误中学到教训。　　
Parents should not do all the things for the children, as the saying that growing up needs to pay the price. Don’t be afraid of making mistakes, it is necessary for the children.　　
父母不应该为孩子做完所有的事情，就像有句话说成长是需要代价的。不要害怕犯错误，对孩子来说，犯错误是必要的。
